

Physical Examination Required for School Sports

Dear Parent/Guardian:

An up-to-date physical examination must be on file with the school before a student tries out for, practices, or plays a school sport. Sports physicals are intended to determine if a student is healthy enough to participate in sports and to help minimize the risk of sports-related injuries. Your child may not participate in sports programs without a completed sports physical exam.

A copy of the examination form must be on file for your student every _____ school year(s) for each sporting event.

The attached examination form is to be completed by your healthcare provider. If you have questions or require assistance, please contact:

Name: _____

Phone: _____

Upon completion of your child's physical examination, take or send a copy to your child's school.

Sincerely,

Name: _____

Title: _____

Phone Email Address: _____

الفحص البدني المطلوب لممارسة الألعاب الرياضية المدرسية

السيد الوالد/ ولي الأمر:

يجب أن يكون الفحص البدني المتكامل في ضمن ملف بحوزة المدرسة قبل ممارسة الطالب لأي ألعاب أو ممارسات رياضية في المدرسة. وتهدف هذه الفحوصات إلى تحديد مدى تمتع الطالب بصحة جيدة تكفي للمشاركة في الألعاب الرياضية وللمساعدة في تقليل مخاطر الإصابات المتعلقة بالرياضة. لا يجوز لطفلكم المشاركة في البرامج الرياضية بدون إجراء فحص بدني رياضي.

يجب أن يتم ضمن نسخة من استمارة الفحص في ملف طفلكم كل _____ عام (سنوات) دراسية لكل حدث رياضي.

يستكمل مقدم الرعاية الصحية الخاص بطفلكم استمارة الفحص المرفقة. إذا كان لديكم أي أسئلة أو كنتم في حاجة للمساعدة، يرجى الاتصال بـ:

الاسم: _____

الهاتف: _____

فور القيام بالفحص البدني لطفلكم، يرجى إرسال أو تسليم نسخة منه لمدرسة طفلكم.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،

الاسم: _____

العنوان: _____

الهاتف: _____

عنوان البريد الإلكتروني: _____